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Projekt protokołu nr XIII/25 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 27 marca 2025 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 15:40. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 17 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 20 radnych. Nieobecny byli: Wiesław Fąfara, 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości:  

Paweł Masełko - Poseł na Sejm RP, 

Brygida Kolenda-Łabuś - Radna Województwa Opolskiego, 

Marcin Oszańca - Pełnomocnik Marszałka Województwa Opolskiego ds. Inwestycji, 

Marcin Nowak - Dyrektor Zarządu Zlewni w Gliwicach oraz jego zastępca Ewa Ochman. 

 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad punktu "Wybór przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do udziału w pracach 

zespołu ds. opracowania propozycji zagospodarowania obiektu lamusa w obrębie wzgórza 

zamkowego w Kędzierzynie-Koźlu" i poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Elżbieta Kozakiewicz, 

Adam Oczoś 
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Porządek obrad XIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XI/25 z sesji Rady Miasta z dnia 27 lutego 2025 r. oraz protokołu 

Nr XII/25 z sesji Rady Miasta z dnia 12 marca 2025 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Stan bezpieczeństwa powodziowego oraz plany dalszych działań w kierunku poprawy 

infrastruktury przeciwpowodziowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2035 r. oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle powierzonego jej 

zadania Gminy Zdzieszowice w zakresie opieki nad bezdomnymi psami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle” 

przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

Kędzierzyn-Koźle. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w Kędzierzynie-Koźlu, stanowiącej własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Synów 

Pułku w Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle), polegającej na przebudowie istniejącego 

budynku mieszkalno-usługowego nr 17A-17B wraz z niezbędną infrastrukturą 

towarzyszącą. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski 

Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz  

z autopoprawką. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką. 

14. Wybór przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do udziału w pracach zespołu ds. 

opracowania propozycji zagospodarowania obiektu lamusa w obrębie wzgórza 

zamkowego w Kędzierzynie-Koźlu. 

15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr XI/25 z sesji Rady Miasta z dnia 27 lutego 2025 r. oraz protokołu  

Nr XII/25 z sesji Rady Miasta z dnia 12 marca 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów nr XI/25 z 27 lutego 

2025 r. oraz XII/25 z 12 marca 2025 r.: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wojciech Jagiełło, Tomasz 

Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Elżbieta Kozakiewicz, 

Adam Oczoś 

 

Prowadzący obrady poinformował, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 lutego do 26 marca 2025 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.3.2025 z 19 marca 2025 r. oraz z 26 marca 2025 r. będące uzupełnieniem informacji 

z 19 marca). 

 

5. Stan bezpieczeństwa powodziowego oraz plany dalszych działań w kierunku poprawy 

infrastruktury przeciwpowodziowej. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta wspomniał o słabym punkcie w zabudowaniach powodziowych 

Kędzierzyna-Koźla – 1,5 km wału Poborszów-Lasaki, zwrócił się z pytaniem o termin 

dokończenia tego wału.  

 

Pełnomocnik Marszałka Województwa Opolskiego ds. Inwestycji, Marcin Oszańca 

poinformował, że temat wspomnianych wałów wynosi 7 etapów, pierwszy jest zrealizowany, 

na drugi jest ogłoszony przetarg, pozostają kolejne etapy ponad 1 km wału, które są zgłoszone 

do programu Feniks. Pozyskane środki pozwolą na wybudowanie wałów nie tylko w 

Kędzierzynie-Koźlu, ale także w Bierawie, łącznie szacowany koszt wynosi ok 90 mln zł, 

razem 5 km wału.  
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Andrzej Kopacki stwierdził, że radni chcieliby usłyszeć kiedy będzie ostateczny termin 

zakończenia odcinka Lasaki-Poborszów, podkreślił, że ekstremalne zjawiska pogodowa będą 

coraz częstsze. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni w Gliwicach Marcin Nowak poinformował, że gdy uda się pozyskać 

środki finansowe z programu Feniks, wał będzie realizowany w latach 2026-2029. Dodał, że 

zbiornik Racibórz Dolny jest przygotowany do przyjęcia fali powodziowej. Została obniżona 

wartość przepływu wody dopływającej do zbiornika decydująca o rozpoczęciu pracy zbiornika.   

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że podczas ostatniego wezbrania wody we wrześniu ubiegłego 

roku zauważył, że wał Lasaki-Poborszów przecieka, oprócz budowy kolejnej części wału 

należałoby skontrolować ten istniejący. 

 

Marcin Nowak zapewnił, że po ostatnim wezbraniu powodziowym były przeprowadzone 

kontrole doraźne wałów przeciwpowodziowych, jeżeli wały nie spełniają określonych 

kryteriów, osoba kontrolująca ma obowiązek zgłosić do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego, który powinien wydać nakaz wykonania ekspertyzy, a później remontu takiego 

obwałowania.  

 

Fabian Pszon zapytał, czy przedmówca nie ma wiedzy, jak wspomniany wał przeszedł kontrolę. 

 

Marcin Nowak stwierdził, że jest to pytanie do Dyrektora Zarządu Zlewni w Opolu.  

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że służbom OSP brakuje oświetlenia, żeby obsłużyć zdarzenie 

żywiołowe, które rozciąga się na długim obszarze.  

 

Marcin Nowak poinformował, że należy to zgłosić do Wojewódzkiego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego.  

 

Radna Województwa Opolskiego Brygida Kolenda-Łabuś podziękowała mieszkańcom za 

mobilizację przy zagrożeniu powodzią i życzy im, żeby to co jest po stronie instytucji za to 

odpowiedzialnych było wykonane.  

 

Prezydent Miasta poinformowała o uszkodzeniu wału przy oczyszczalni ścieków, zaznaczyła, 

że wały same się nie psują tylko są to maszyny rolnicze. Zapytała, w jaki sposób gmina ma 

zabezpieczyć wały przed szkodliwym działaniem ludzi.  

 

Dyrektor Zarządu Zlewni w Gliwicach stwierdził, że rzeczywiście ciężkie maszyny rolnicze 

wjeżdżają na ten wał, był ten fakt zgłoszony na Policję z prośbą o wzmożone kontrole tego 

odcinka, niestety nie przyniosło to efektów. Są przejazdy wałowe, ale rolnicy skracają sobie 

drogę. Nie ma pomysłu co jeszcze można zrobić.  

 

Prezydent Miasta zaapelowała do mieszkańców, aby zwracali uwagę na niszczenie wałów.  

 

Poseł na Sejm RP Paweł Masełko podzielił się opinią, że w temacie powodzi należy słuchać 

specjalistów, którzy zajmują się tym na co dzień, ceni sobie współpracę z obecnymi na sesji 

przedstawicielami Wód Polskich w Gliwicach. Dodał, że powódź z 2024 r. dała pewne 

informacje zwrotne, jedną z nich jest kwestia komunikacji. Podkreślił, że sieć komórkowa w 

mniejszych wiadomościach nie działała, z racji wyłączenia prądu jak i przeciążenia. Były 

również braki w komunikacji tych, którzy zarządzają infrastrukturą powodziową, nie było 
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zastrzeżeń do komunikacji między powiatem kędzierzyńsko-kozielskim a zlewnią w 

Gliwicach, ale zbiorniki nie zawsze były zarządzane przez Wody Polskie, tylko inne podmioty 

i tu był problem. Ponadto zaznaczył, że została przyjęta nowa ustawa o obronie cywilnej, która 

konkretyzuje obowiązki danego szczebla samorządu.  

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, że niszczenie wału przy oczyszczalni ścieków może 

spowodować katastrofę ekologiczną. Zapytał, czy można jeszcze jakoś temu zapobiec, może 

zamontowanie fotopułapki.  

 

Marcin Nowak zapewnił, że spróbują zabezpieczyć ten wał.  

 

Ewa Odulińska wspomniała o zasuwie przy małym wale przy ul. Młynarskiej, która okazała się 

nieszczelna. Przy ostatnich wezbraniach wody we wrześniu ubiegłego roku brakowało ok 5 cm, 

aby woda się przelała.  

 

Dyrektor Zarządu Zlewni w Gliwicach zapewnił, że w tym roku została zabezpieczona kwota 

ok 0,5 mln zł na przegląd urządzeń wałowych.  

 

Wojciech Jagiełło zapytał, czy są jakieś plany związane z czyszczeniem rzeki Kłodnicy. 

 

Marcin Nowak zapewnił, że są takie plany, jednak nie jest to priorytet. 

 

Jacek Król zapytał, czy są plany wycinki trzcin zarastających rzekę Kłodnicę jeszcze w tym 

roku. 

 

Marcin Nowak odpowiedział, że są takie plany, ale to zależy od środków finansowych. 

 

Jacek Król zwrócił się z kolejnym pytaniem o zbiornik Kotlarnia, czy cos się dzieje w tym 

temacie. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni w Gliwicach poinformował, że na ten moment zbiornik ten został 

wykreślony z programu planowanych inwestycji. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta podziękował 

gościom za przybycie i przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad ogłosił 

przerwę, która trwała od 15:05 do 15:15. 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do 2035 r. oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIII/111/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Kędzierzyn-Koźle 

do 2035 r. oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

strategii, w tym trybu konsultacji 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle powierzonego jej 

zadania Gminy Zdzieszowice w zakresie opieki nad bezdomnymi psami. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XIII/112/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie przejęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle powierzonego jej zadania Gminy 

Zdzieszowice w zakresie opieki nad bezdomnymi psami 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle” przy 

realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Kędzierzyn-

Koźle. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XIII/113/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji „Kędzierzyn-Koźle” przy 

realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji 

Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej położonej w Kędzierzynie-Koźlu, stanowiącej własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XIII/114/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej położonej w Kędzierzynie-Koźlu, stanowiącej własność Gminy  

Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Synów 

Pułku w Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle), polegającej na przebudowie istniejącego budynku 

mieszkalno-usługowego nr 17A-17B wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIII/115/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Synów Pułku w 

Kędzierzynie-Koźlu (obręb Koźle), polegającej na przebudowie istniejącego budynku 

mieszkalno-usługowego nr 17A-17B wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski 

Zakład Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu miasta. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIII/116/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Miejski Zakład 

Cmentarny w Kędzierzynie-Koźlu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu miasta 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Jacek Król, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIII/117/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał ww. projekt uchwały wraz 

z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Draguła, Jacek Król, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XIII/118/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 marca 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2025-2040 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Wybór przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do udziału w pracach zespołu ds. 

opracowania propozycji zagospodarowania obiektu lamusa w obrębie wzgórza zamkowego w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

Fabian Pszon zwrócił się z prośbą o przybliżenie czym miałby zajmować się ten zespół.  

Prezydent Miasta stwierdziła, że ma inną koncepcję zagospodarowania tego obiektu niż 

zmieniający się często konserwatorzy, nie wyobraża sobie żeby były tam pomieszczenia 

biurowe, chciałaby zostawić obiekt surowy, otwarty. Jest to miejsce piwniczne na poziomie 

muzeum, chodzi o to aby zespół ustalił założenia do projektu.  

Michał Nowak zapytał, czy chodzi o to, aby zagospodarować obiekt lamusa jako przestrzeń 

muzealną. 
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Sabina Nowosielska potwierdziła i zaznaczyła, że chciałaby, aby było wejście od strony 

muzeum, ale nie wie czy konserwator się na to zgodzi.  

Michał Nowak zaproponował kandydaturę Andrzeja Kopackiego na przedstawiciela Rady 

Miasta do omawianego zespołu. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Prowadzący obrady zaproponował głosowanie w sprawie zamknięcia listy kandydatur:  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Anna Kras, 

Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (3) 

Ewa Czubek, Grzegorz Draguła*, Andrzej Kopacki 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

*radny Grzegorz Draguła z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „za: poprzez oświadczenie do protokołu.  

Następnie głosowano w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle do 

udziału w pracach zespołu ds. opracowania propozycji zagospodarowania obiektu lamusa w 

obrębie wzgórza zamkowego w Kędzierzynie-Koźlu - kandydat Andrzej Kopacki: 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, 

Tomasz Kiel, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek, Andrzej Kopacki 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na przedstawiciela Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle do udziału w pracach zespołu ds. opracowania propozycji zagospodarowania obiektu 

lamusa w obrębie wzgórza zamkowego został wybrany Andrzej Kopacki. 
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15. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Ewa Odulińska zwróciła się z prośba o dostosowanie miejsc parkingowych przy ul. 

Szymanowskiego od nr 49 do 51 do aktualnych przepisów.  

16. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się we 

wtorek 29 kwietnia o godz. 14:00. Dodał, że niebawem ustali terminy sesji na kolejne pół roku. 

Przypomniał również o złożeniu oświadczeń majątkowych do końca kwietnia tego roku.  

 

 

17. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 15:40 

 

  

 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 


